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BRM.0002.2.2016 
 
 

Protokół Nr XVIII/16 
Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 14 marca 2016 r. 
 

Sesja odbyła się w sali Szydłowieckiego Centrum Kultury - Zamek ul. Gen. J. 
Sowińskiego 2. 
W sesji uczestniczyło 13 radnych, radny Krzysztof Gula – nieobecny usprawiedliwiony oraz 
radna Dorota Jakubczyk – nieobecna usprawiedliwiona.   
Udział wzięli: burmistrz Artur Ludew, z-ca burmistrza Edward Borek, sekretarz Dorota 
Kubiś, skarbnik Iwona Czarnota, radca prawny Bogdan Królikowski, sołtysi, kierownicy 
wydziałów i jednostek podległych Gminie oraz osoby zaproszone.  
 
Ad 1. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Artur Koniarczyk otworzył sesję, powitał 
zebranych i przewodniczył obradom. 
 
Przewod. obrad stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. W sesji 
uczestniczyło 13 radnych. 
 
Przewod. M. Koniarczyk złożył życzenie wszystkim sołtysom z okazji 11 marca tj. ,,Dnia 
Sołtysa”. Życzył wszystkim sołtysom zdrowia, wszelkiej pomyślności oraz realizacji 
wszystkich przedsięwzięć wykonywanych w sołectwach. Podziękował sołtysom za pracę 
i wkładany trud.  
 
Sołtys Ewa Kaczor w imieniu wszystkich sołtysów bardzo podziękowała za życzenia. 
Odczytała pismo od Agnieszki Górskiej Kierownika Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa Biuro Powiatowe w Szydłowcu, która z okazji 11 marca tj. ,,Dnia Sołtysa” chciała 
złożyć przez ręce p. Ewy Kaczor wszystkim sołtysom życzenia: wszystkiego najlepszego. 
Odczytała treść listu od Prezesa ARiMR Daniela Obajtek: ,,Szanowni Państwo, Drodzy 
Sołtysi. Sołtysi to współcześni liderzy polskiej wsi, dbają o to, aby zarządzane przez nich 
sołectwa prężnie się rozwijały, a lokalna społeczność tworzyła spójną całość. Pełnienie roli 
gospodarza wsi jest funkcją publiczną, nietypową pod każdym względem. Sołtys to przecież 
wyjątkowy urzędnik, bez wyznaczonych godzin stałych pracy, będący najbliżej ludzkich 
spraw. 11 marca obchodziliśmy dzień sołtysa. Z tej okazji proszę przyjąć podziękowania za 
całodzienną pracę na rzecz mieszkańców sołectw i rozwoju terenów wiejskich. Składam 
najserdeczniejsze życzenia, nowych inicjatyw, satysfakcji z podejmowanych wyzwań oraz 
poczucia że spełniają Państwo niezwykle ważną rolę i społeczną misję”. Odczytała również 
list od Dyrektor Beaty Kalinowskiej ,,Szanowni Państwo, corocznie 11 marca obchodzimy 
ogólnopolski ,,Dzień Sołtysa” opiekuna i gospodarza wsi. Godność sołtysa ma wieloletnią 
tradycję. Sołtys jest dobrym gospodarzem, którego mieszkańcy wsi darzą zaufaniem. Na co 
dzień zajmuje się sprawami swoich lokalnych społeczności, starając się rozwiązywać 
problemy mieszkańców wsi. Z okazji święta sołtysów życzę wszelkiej  pomyślności, 
sukcesów, satysfakcji w pracy na rzecz swojego środowiska, współpracy pełnego, 
wzajemnego zrozumienia zarówno z mieszkańcami jak i władzami Gminy oraz dużego 
optymizmu, aby zdrowie i radość towarzyszyły Państwu w codziennych dokonywaniach.  
Z wyrazami szacunku Dyrektor Oddziału Regionalnego Beata Kalinowska. 
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Ad 2. 
Przewod. obrad przedstawił ustalony porządek sesji: 
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr XVI/15 z dnia 30 grudnia 2015 r. oraz protokołu Nr XVII/16  

z dnia 29 stycznia 2016 r. 
4. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 
5. Informacja Burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie art. 257 pkt 1 ustawy 

o finansach publicznych. 
6. Informacja o realizacji uchwał Rady podjętych na ostatniej sesji. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2016; 
b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2016 – 2025; 
c) zmiany uchwały Nr 47/X/15 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 1 lipca 2015 r. 

w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości 
okresowych stypendiów sportowych oraz nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki 
sportowe, a także osób fizycznych wyróżniających się osiągnięciami w działalności 
sportowej; 

d) poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych, określenia 
inkasentów, terminu płatności dla inkasentów i wynagrodzenia za inkaso; 

e) uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szydłowcu; 
f) darowizny na rzecz Powiatu Szydłowieckiego nieruchomości gruntowych 

oznaczonych numerami działek 839/1, 840/1, 960/1, 5283/4, 5283/8, 5283/9, 5283/10 
i 5502/1 położonych w Szydłowcu; 

g) nadania nazwy ulicy w Szydłowcu; 
h) zmieniająca uchwałę Nr 44/X/15 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 1 lipca 2015 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części obszaru sołectwa Zdziechów i części obszaru sołectwa 
Świerczek Gmina Szydłowiec; 

i) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 
sołectwa Zdziechów i części obszaru sołectwa Świerczek Gmina Szydłowiec. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach skierowanych do 

Rady w okresie między sesjami oraz trybie ich załatwienia. 
11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie obrad. 
 
Wniosek 1. 
Skarbnik Gminy Iwona Czarnota w imieniu Burmistrza poprosiła o zdjęcie z porządku 
obrad pkt 7a tj. projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec 
na rok 2016 oraz pkt 7b tj. projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2016 – 2025 w związku z koniecznością 
wypracowania ostatecznych zmian do budżetu.  
 
Wniosek 2. 
Sekretarz Dorota Kubiś w imieniu Burmistrza w związku z obecnością na sesji projektanta 
planu Krzysztofa Parszewskiego poprosiła o zmianę kolejności porządku obrad punktu 7h do 
punkt 7a tj. projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę Nr 44/X/15 Rady Miejskiej 
w Szydłowcu z dnia 1 lipca 2015 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
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planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru sołectwa Zdziechów i części obszaru 
sołectwa Świerczek Gmina Szydłowiec oraz punktu 7i do punktu 7b tj. projektu uchwały 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 
sołectwa Zdziechów i części obszaru sołectwa Świerczek Gmina Szydłowiec.  
 
Przewod. obrad poddał 1 wniosek pod głosowanie: 
 za - 9 głosów, przeciwnych – 2 głosy, wstrzymujących się – 1 głos.  
 
Przewod. obrad poddał 2 wniosek pod głosowanie: 
za – 12 głosów. 
 
Przewod. M. Koniarczyk przedstawił porządek po zmianach.  
 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr XVI/15 z dnia 30 grudnia 2015 r. oraz protokołu Nr XVII/16 z 

dnia 29 stycznia 2016 r. 
4. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 
5. Informacja Burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie art. 257 pkt 1 ustawy 

o finansach publicznych. 
6. Informacja o realizacji uchwał Rady podjętych na ostatniej sesji. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmieniająca uchwałę Nr 44/X/15 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 1 lipca 2015 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części obszaru sołectwa Zdziechów i części obszaru sołectwa 
Świerczek Gmina Szydłowiec; 

b)  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 
sołectwa Zdziechów i części obszaru sołectwa Świerczek Gmina Szydłowiec; 

c) zmiany uchwały Nr 47/X/15 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 1 lipca 2015 r. 
w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości 
okresowych stypendiów sportowych oraz nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki 
sportowe, a także osób fizycznych wyróżniających się osiągnięciami w działalności 
sportowej; 

d) poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych, określenia 
inkasentów, terminu płatności dla inkasentów i wynagrodzenia za inkaso; 

e) uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szydłowcu; 
f) darowizny na rzecz Powiatu Szydłowieckiego nieruchomości gruntowych 

oznaczonych numerami działek 839/1, 840/1, 960/1, 5283/4, 5283/8, 5283/9, 5283/10 
i 5502/1 położonych w Szydłowcu; 

g) nadania nazwy ulicy w Szydłowcu; 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach skierowanych do 

Rady w okresie między sesjami oraz trybie ich załatwienia. 
11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie obrad. 
 
Ad 3. 
Przewod. obrad poinformował, że protokół Nr XVI/15 z dnia 30 grudnia 2015 r., oraz 
protokół Nr XVII/16 z dnia 29 stycznia 2016 r. były wyłożone do wglądu i ewentualnych 
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uzupełnień w Biurze Rady Miejskiej w obowiązującym terminie. Do dnia sesji nie zgłoszono 
uwag i wniosków. Wobec powyższego zaproponował przyjęcie ich bez odczytania. 
 
za – 13 głosów, przeciwnych – 0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów. 
 
Ad 4. 
Informacja z prac Burmistrza Szydłowca pomiędzy sesjami Rady Miejskiej w Szydłowcu za 
okres od 29 stycznia 2016 roku do 11 marca 2016 roku przedstawił burmistrz Artur Ludew. 
Burmistrz wydał następujące Zarządzenia: 
 

1. Nr 23/16 z dnia 9 lutego 2016 roku w sprawie sporządzenia i ogłoszenia wykazu 
nieruchomości przeznaczonej do oddania w najem w drodze bezprzetargowej na rzecz 
dotychczasowego najemcy. 

2.  Nr 24/16 z dnia 10 lutego 2016 roku w sprawie planu dofinansowania form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 
opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady doskonalenia nauczycieli 
oraz specjalności i form kształcenia objętych dofinansowaniem w 2016 roku. 

3.  Nr 25/16 z dnia 10 lutego 2016 roku w sprawie wprowadzenia zmian w planie 
dochodów i wydatków budżetu oraz w planie finansowym zadań z zakresu 
administracji rządowej na rok 2016 rok. 

4. Nr 26/16 z dnia 10 lutego 2016 roku w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w III 
przetargu na sprzedaż nieruchomości gruntowych zabudowanych budynkiem po byłej 
kotłowni, położonych w Szydłowcu przy ul. Kolejowej. 

5. Nr 27/16 z dnia 11 lutego 2016 roku w sprawie ogłoszenia III przetargu na zbycie 
nieruchomości gruntowych zabudowanych budynkiem po byłej kotłowni, położonych 
w Szydłowcu przy ul. Kolejowej i powołania komisji przetargowej. 

6. Nr 28/16 z dnia 11 lutego 2016 roku w sprawie ogłoszenia przetargu na zbycie 
nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem po byłej szkole, położonej 
w miejscowości Wysocko gmina Szydłowiec i powołania komisji przetargowej. 

7. Nr 29/16 z dnia 15 lutego 2016 roku w sprawie powołania komisji opiniującej 
kandydatów na stanowisko Referenta w Wydziale Finansowym. 

8. Nr 30/16 z dnia 23 lutego 2016 roku w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów 
położonych w Szydłowcu. 

9.  Nr 31/16 z dnia 24 lutego 2016 roku w sprawie wyznaczenia jednostki organizacyjnej 
właściwej do realizacji zadań z zakresu świadczenia wychowawczego. 

10.  Nr 32/16 z dnia 26 lutego 2016 roku w sprawie zmiany Zarządzenia nr 19/16 
Burmistrza Szydłowca z dnia 26 stycznia 2016r w sprawie ustalenia stawek czynszu 
dzierżawnego na 2016 rok. 

11. Nr 33/16 z dnia 26 lutego 2016 roku zmieniające Zarządzenie w sprawie powołania 
Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego. 

12. Nr 34/16 z dnia 29 lutego 2016 roku w sprawie powołania komisji przetargowej do 
przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 
na modernizację budynku OSP w Majdowie. 

13. Nr 35/16 z dnia 29 lutego 2016 roku w sprawie powołania komisji przetargowej do 
przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 
na opracowanie projektu budowlanego i wykonawczego budynku Przedszkola przy 
Przedszkolu Samorządowym nr 1 im. Tęczowego Misia w Szydłowcu. 

14. Nr 36/16 z dnia 29 lutego 2016 roku w sprawie wprowadzenia zmian w planie 
dochodów i wydatków na 2016 rok. 
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15. Nr 37/16 z dnia 2 marca 2016 roku w sprawie ustalenia ceny wywoławczej 
w I przetargu na sprzedaż nieruchomości gruntowej, położonej w Szydłowcu, 
oznaczonej numerami działek 858 i 3727. 

16. Nr 38/16 z dnia 2 marca 2016 roku w sprawie ustalenia ceny wywoławczej 
w I przetargu na sprzedaż nieruchomości gruntowej, położonej w Szydłowcu, 
oznaczonej numerem działki 813. 

17. Nr 39/16 z dnia 2 marca 2016 roku w sprawie ustalenia ceny wywoławczej 
w I przetargu na sprzedaż nieruchomości gruntowej, położonej we wsi Świerczek 
gmina Szydłowiec, oznaczonej numerem działki 367/2. 

18. Nr 40/16 z dnia 2 marca 2016 roku w sprawie ogłoszenia przetargu na zbycie 
nieruchomości gruntowe położonej w Szydłowcu, która zgodnie z ustaleniami studium 
leży na terenach oznaczonych symbolem SR – strefa zagospodarowania dla funkcji 
średnio intensywnego rolnictwa i powołania komisji przetargowej, oznaczonej 
numerami działek 858 i 3727. 

19. Nr 41/16 z dnia 2 marca 2016 roku w sprawie ogłoszenia przetargu na zbycie 
nieruchomości gruntowej położonej w Szydłowcu, oznaczonej numerem działki 813 
i powołania komisji przetargowej. 

20. Nr 42/16 z dnia 2 marca 2016 roku w sprawie ogłoszenia przetargu na zbycie 
nieruchomości gruntowe położonej we wsi Świerczek gmina Szydłowiec, oznaczonej 
numerem działki 367/2. 

21. Nr 43/16 z dnia 3 marca 2016 roku w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w III 
przetargu na sprzedaż nieruchomości gruntowych, położonych w Szydłowcu przy 
ul. Partyzantów, a przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną wolno 
stojącą i bliźniaczą. 

22. Nr 44/16 z dnia 3 marca 2016 roku w sprawie ustalenia ceny wywoławczej 
w czwartym przetargu na sprzedaż nieruchomości gruntowej, położonej przy ul. 
Parkowej i ul. Sobieskiego. 

23. Nr 45/16 z dnia 3 marca 2016 roku w sprawie ogłoszenia III przetargu na sprzedaż 
nieruchomości gruntowych, położonych w Szydłowcu przy ul. Partyzantów, 
a przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną wolno stojącą 
i bliźniaczą. 

24. Nr 46/16 z dnia 3 marca 2016 roku w sprawie ogłoszenia IV przetargu na sprzedaż 
nieruchomości gruntowych, położonych w Szydłowcu przy ul. Parkowej 
i ul. Sobieskiego oraz powołania komisji przetargowej. 

25. Nr 47/16 z dnia 7 marca 2016 roku w sprawie powołania Komisji konkursowej do 
przeprowadzenia konkursów na najładniejsze palmy XIV Szydłowieckiego Kiermaszu 
Wielkanocnego. 

26. Nr 48/16 z dnia 9 marca 2016 roku w sprawie powołania komisji opiniującej 
kandydatów na stanowisko Referenta w Wydziale Finansowym. 

27. Nr 49/16 z dnia 10 marca 2016 roku w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko 
dyrektora: Publicznej Szkoły Podstawowej im. gen. Stefana Roweckiego „Grota” 
w Wysokiej i Zespołu Szkół im. Biskupa Chrapka w Majdowie. 

II. Burmistrz przekazał do Rady Miejskiej w Szydłowcu następujące projekty uchwał 
w sprawie: 

a) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2016; 
b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2016 – 2025; 
c) zmiany uchwały Nr 47/X/15 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 1 lipca 2015 r. 

w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości 
okresowych stypendiów sportowych oraz nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki 
sportowe, a także osób fizycznych wyróżniających się osiągnięciami w działalności 
sportowej; 
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d) poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych, określenia 
inkasentów, terminu płatności dla inkasentów i wynagrodzenia za inkaso; 

e)  uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szydłowcu; 
f) darowizny na rzecz Powiatu Szydłowieckiego nieruchomości gruntowych 

oznaczonych numerami działek 839/1, 840/1, 960/1, 5283/4, 5283/8, 5283/9, 5283/10 
i 5502/1 położonych w Szydłowcu; 

g) nadania nazwy ulicy w Szydłowcu; 
h)  zmiany uchwały Nr 44/X/15 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 1 lipca 2015 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części obszaru sołectwa Zdziechów i części obszaru sołectwa 
Świerczek Gmina Szydłowiec; 

i) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 
sołectwa Zdziechów i części obszaru sołectwa Świerczek Gmina Szydłowiec.  
 

III. Ponadto Burmistrz:  
1. Udzielał odpowiedzi na interpelacje Radnych oraz wnioski Komisji Stałych Rady 

Miejskiej w Szydłowcu.  
2. W okresie od 29 stycznia do 11 marca 2016 roku Burmistrz Szydłowca wydał pięć 

decyzji umarzających opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na łączną 
kwotę 420 zł. 

 
Ad 5.  
Skarbnik Gminy Iwona Czarnota poinformowała, że w budżecie Gminy Szydłowiec na 
2016 r. dokonano zmian w trybie art. 257, pkt 1 ustawy o finansach publicznych pomiędzy 
sesjami, tj. od 29.01.2016 r. do 14.03.2016 r. 
Zarządzeniem Nr 25/16 Burmistrza Szydłowca z dnia 10 lutego 2016 r. dokonano 
następujących zmian w planie dochodów i wydatków: 

1. W rozdziale 85215 Decyzją Wojewody Mazowieckiego  Nr 4 z dnia 25 stycznia 
2016 r. dokonano zwiększenia planu dochodów i wydatków o kwotę  5 580 zł –  
w związku z weryfikacją potrzeb składanych przez MOPS na zadanie związane 
z opłaceniem składek na ubezpieczenie zdrowotne. 

Razem Zarządzeniem nr 25 zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 5 580 zł. 
Zarządzeniem Nr 36/16 Burmistrza Szydłowca z dnia 29 lutego 2016r. dokonano 
następujących zmian w planie dochodów i wydatków: 

1. W rozdziale 85295 Decyzją Wojewody Mazowieckiego  z dnia 18 lutego 2016 r. 
dokonano zwiększenia planu dochodów i wydatków o kwotę  9 652 690 zł – 
w związku z wprowadzeniem rządowego programu „ Rodzina 500 plus”. 

Razem Zarządzeniem nr 36 zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 9 652 690 zł. 
Ogółem zarządzeniami zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 9 658 270 zł. 
 
Ad 6. 
Burmistrz A. Ludew przedstawił informację z realizacji uchwał podjętych na ostatnich 
sesjach. Poinformował, że na sesji w dniu 29 stycznia 2016 roku Rada Miejska w Szydłowcu 
podjęła następujące uchwały:  
- Nr 99/XVII/16 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2016. 
Uchwała w trakcie realizacji, w ustawowym terminie 7 dni została przekazana do Regionalnej 
Izby Obrachunkowej  w Warszawie oddział w Radomiu. 
- Nr 100/XVII/16 w sprawie zmiany Statutu Gminy Szydłowiec. Uchwała w ustawowym 
terminie 7 dni została przekazana do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie 
Oddział Prawny  w Delegaturze – Placówce Zamiejscowej w Radomiu i opublikowana 
w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego -  Uchwała  w trakcie realizacji. 
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- Nr 101/XVII/16 w sprawie zmiany Statutu Zespołu Edukacji i Finansów Oświaty 
w Szydłowcu. Uchwała  w ustawowym terminie 7 dni została przekazana do Mazowieckiego 
Urzędu Wojewódzkiego  w Warszawie Oddział Prawny  w Delegaturze – Placówce 
Zamiejscowej w Radomiu i opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Mazowieckiego. Uchwała  zrealizowana. 
- Nr 102/XVII/16 w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłóbkami, klubami dziecięcymi 
oraz opiekunami dziennymi w zakresie warunków i jakości świadczonej opieki nad dziećmi w 
wieku do lat trzech. Uchwała  w ustawowym terminie 7 dni została przekazana do 
Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego  w Warszawie Oddział Prawny w Delegaturze – 
Placówce Zamiejscowej  w Radomiu i opublikowana w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Mazowieckiego. Uchwała  zrealizowana. 
- Nr 103/XVII/16 w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę Pana Dariusza Myszka 
dotyczącą niedopełnienia obowiązków przez Referat Gospodarowania Odpadami 
Komunalnymi i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w Szydłowcu, przy wydawaniu 
decyzji Burmistrza Szydłowca nr 94/2015.Uchwała  w ustawowym terminie 7 dni została 
przekazana do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego  w Warszawie Oddział Prawny 
w Delegaturze – Placówce Zamiejscowej w Radomiu. Uchwała  zrealizowana. 
- Nr 104/XVII/16 w sprawie określenia opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Szydłowiec w 2016 r. Uchwała 
w ustawowym terminie 7 dni została przekazana do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego 
w Warszawie Oddział Prawny   w Delegaturze – Placówce Zamiejscowej w Radomiu 
i opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego. Uchwała  
zrealizowana. 
- Nr 105/XVII/16 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół publicznych, niepublicznych przedszkoli 
i innych form wychowania przedszkolnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
pobierania i wykorzystywania. Uchwała  w ustawowym terminie 7 dni została przekazana do 
Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie Oddział Prawny w Delegaturze – 
Placówce Zamiejscowej  w Radomiu i opublikowana w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Mazowieckiego. Uchwała  zrealizowana. 
 
Ad 7a. 
Projektant Krzysztof Parszewski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmieniająca 
uchwałę Nr 44/X/15 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 1 lipca 2015 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
obszaru sołectwa Zdziechów i części obszaru sołectwa Świerczek Gmina Szydłowiec wraz 
z uzasadnieniem.  
 Konieczność przyjęcia niniejszej uchwały wynika ze sposobu rozpatrzenia uwag 
złożonych do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 
sołectwa Zdziechów i części obszaru sołectwa Świerczek, Gmina Szydłowiec, wyłożonego do 
publicznego wglądu w dniach od 15.12.2015 r. do 06.01.2016 r. Uwagi mogły być składane 
do dnia 22.01.2016 r. W efekcie złożone zostały 4 uwagi właścicieli działek położonych 
w miejscowościach Zdziechów i Świerczek. Jedyną możliwością ich uwzględnienia bez 
konieczności ponownego wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu, a tym samym 
znacznego opóźnienia w terminie uchwalenia niniejszego planu, jest podzielenie projektu na 
części i odrębne procedowanie każdej z nich. Zaproponowane rozwiązanie da możliwość 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części nr 1 (większość 
obszaru objętego pierwotną uchwałą) bez zbędnej zwłoki. Tym samym pozwoli to w miarę 
możliwości uwzględnić złożone przez mieszkańców uwagi do planu, w trakcie procedowania 
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pozostałych części. 
Poinformował, że załączniki graficzne do projektu uchwały muszą posiadać jedną korektę, 
która została przedstawiona. W związku z powyższym występuje możliwość uchwalenia tego 
planu w szerszym zasięgu niż pierwotnie zaplanowano. Część tekstowa projektu uchwały 
nie ulegnie żadnym zmianom.  
 
Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 
Komisja Budżetu pracowała nad pierwotnym projektem uchwały bez uwzględniania uwagi 
zgłoszonej na sesji i wypracowała wniosek: 
Komisja wnioskuje o oddalenie do dalszego procedowania we wszystkich komisjach 
stałych Rady Miejskiej projektu uchwały zmieniającego uchwałę Nr 44/X/15 Rady 
Miejskiej w Szydłowcu z dnia 1 lipca 2015 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru sołectwa 
Zdziechów i części obszaru sołectwa Świerczek Gmina Szydłowiec.   
 
Komisja Rewizyjna zapoznała się z projektem uchwały. 
Komisja Infrastruktury wydała opinię negatywną. 
Komisja Edukacji nie wydała opinii. 
 
Wiceprzewodniczący Józef Jarosiński zawnioskował o 15 minutową przerwę w celu 
przedyskutowania w gronie radnych projektu uchwały i zgłoszonych wniosków.  
 
Wniosek o przerwę został poddany pod głosownie: 
za – 13 głosów.  
 
Ogłoszono 15 minutową przerwę. 
 
Przewod. M. Koniarczyk wznowił obrady i poprosił o ponowne przedstawienie opinii 
Komisji Stałych RM. 
 
Komisja Rewizyjna zapoznała się z projektem uchwały. 
 
Komisja Budżetu pracowała nad projektem nad uchwały i wypracowała wniosek: 
Komisja wnioskuje o oddalenie do dalszego procedowania we wszystkich komisjach 
stałych Rady Miejskiej projektu uchwały zmieniającego uchwałę Nr 44/X/15 Rady 
Miejskiej w Szydłowcu z dnia 1 lipca 2015 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru sołectwa 
Zdziechów i części obszaru sołectwa Świerczek Gmina Szydłowiec.   
 
Wniosek został poddany pod głosowanie: 
za – 0 głosów, przeciwnych – 13 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów.  
 
Wniosek został odrzucony.  
 
Komisja Edukacji nie wydała opinii. 
 
Komisja Infrastruktury pracowała nad projektem uchwały na posiedzeniu w dniu 10 marca 
2016 r. wypracowała wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały zmieniającego 
uchwałę Nr 44/X/15 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 1 lipca 2015 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
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obszaru sołectwa Zdziechów i części obszaru sołectwa Świerczek Gmina Szydłowiec oraz 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części obszaru sołectwa Zdziechów i części obszaru sołectwa Świerczek 
Gmina Szydłowiec, część nr 1 
 
Wniosek został poddany pod głosowanie: 
za – 0 głosów, przeciwnych – 13 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów.  
 
Wniosek został odrzucony.  
 
Komisji Infrastruktury w dniu 14 marca 2016 r. po raz drugi procedowała nad projektem 
uchwały i wydała opinię pozytywną z uwzględnieniem wniosku: 
Komisja Infrastruktury wnioskuje o zmianę załącznika graficznego do projektu 
uchwały zmieniającej uchwałę Nr 44/X/15 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 1 lipca 
2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części obszaru sołectwa Zdziechów i części obszaru sołectwa Świerczek 
Gmina Szydłowiec w ewidencji działek o numerach geodezyjnych 11/4, 14/5 i 14/6 
i włączenie ich do terenu oznaczonego numerem 1 celem uchwalenia bez konieczności 
dalszego procedowania. 
 
Wniosek poddano pod głosowanie: 
za – 13 głosów /jednogłośnie/ 
 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 44/X/15 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 
1 lipca 2015 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru sołectwa Zdziechów i części obszaru 
sołectwa Świerczek Gmina Szydłowiec z uwzględnieniem wniosku Komisji 
Infrastruktury poddano pod głosowanie: 
 
za – 13 głosów /jednogłośnie/ 
 
Ad 7b. 
Projektant Krzysztof Parszewski w związku z tym, że projekt prezentowany na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej uległ zmianie w części. Przedstawił projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 
sołectwa Zdziechów i części obszaru sołectwa Świerczek Gmina Szydłowiec, część nr 1 już 
z poprawką, którą wniosła Komisja Infrastruktury. Pozostałe części już przegłosowane 
w ramach podziału zostaną procedowane w dalszej kolejności a największy obszar, który 
został oznaczony numerem 1 może zostać już uchwalony. Poinformował, że przeszedł on całą 
procedurę, opiniowania i uzgadniania z organami zewnętrznymi w trybie art. 17 ustawy 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Został wyłożony do publicznego wglądu 
i do tej części nie wystąpiły żadne uwagi ze strony mieszkańców w związku z tym, jest to ta 
część planu, która może już być uchwalona bez przeszkód. 

 
Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 
Komisja Rewizyjna zapoznała się z projektem uchwały. 
 
Komisja Budżetu pracowała nad projektem nad uchwały i wypracowała wniosek: 
Komisja wnioskuje o oddalenie do dalszego procedowania we wszystkich komisjach 
stałych Rady Miejskiej projektu uchwały uchwalenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego części obszaru sołectwa Zdziechów i części obszaru 
sołectwa Świerczek Gmina Szydłowiec, część 1. 
 
Wniosek został poddany pod głosowanie: 
za – 0 głosów, przeciwnych – 13 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów.  
 
Wniosek został odrzucony. 
 
Komisja Edukacji nie wydała opinii. 
 
Komisja Infrastruktury pracowała nad projektem uchwały i na posiedzeniu w dniu 10 
marca 2016 r. wydała opinię negatywną. Po raz drugi pracowała nad projektem uchwały w 
dniu 14 marca 2016 r. i wydała opinię pozytywną z wnioskiem o treści: 
Komisja Infrastruktury wnioskuje o zmianę załącznika graficznego do projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części obszaru sołectwa Zdziechów i części obszaru sołectwa Świerczek Gmina 
Szydłowiec, część nr 1 w ewidencji działek o numerach geodezyjnych 11/4, 14/5 i 14/6 
i włączenie ich do terenu oznaczonego numerem 1 celem uchwalenia bez konieczności 
dalszego procedowania. 
 
Wniosek poddano pod głosowanie: 
za – 13 głosów /jednogłośnie/ 
 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części obszaru sołectwa Zdziechów i części obszaru sołectwa Świerczek 
Gmina Szydłowiec, część nr 1 z uwzględnieniem wniosku poddano pod głosowanie: 
 
za – 13 głosów /jednogłośnie/ 
 
Ad 7c. 
Naczelnik Wydziału Informacji i Promocji Justyna Jezierska w imieniu Burmistrza 
przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 47/X/15 Rady 
Miejskiej w Szydłowcu z dnia 1 lipca 2015 r. w sprawie zasad, trybu przyznawania 
i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości okresowych stypendiów sportowych oraz nagród 
i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe, a także osób fizycznych wyróżniających się 
osiągnięciami w działalności sportowej polegającą na tym, że: 

1. W § 1 projektu uchwały po ust. 5 dodaje się ust. 6 o następującej treści: 
Załącznik Nr 4 do Uchwały otrzymuje tytuł: „Wniosek o nagrodę /wyróżnienie dla 
zawodnika/trenera/instruktora sportu/osoby fizycznej na podstawie § 11 lub § 12 Uchwały” 

2. W § 1 ust. 4 projektu uchwały, w ust. 8a bezpośrednio po wyrazach „klubu 
sportowego” dodaje się wyrazy „lub stowarzyszenia kultury fizycznej”. 

 
Przedstawiła następnie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 47/X/15 Rady 
Miejskiej w Szydłowcu z dnia 1 lipca 2015 r. w sprawie zasad, trybu przyznawania 
i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości okresowych stypendiów sportowych oraz nagród 
i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe, a także osób fizycznych wyróżniających się 
osiągnięciami w działalności sportowej wraz z uzasadnieniem. Realizacja Uchwały Nr 
47/X/15 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 1 lipca 2015 roku, a także uchwały poprzedniej 
wykazała, iż jej zapisy nie umożliwiają podejmowania przez kluby zrzeszone w polskich 
związkach sportowych decyzji, wspierających motywację zawodników w okresie pobierania 
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przyznanego stypendium sportowego. Wprowadzenie dodatkowych zapisów § 4a umożliwia 
w uzasadnionych przypadkach zwiększenie lub zmniejszenie kwoty stypendium w okresie 
jego pobierania, co czyni je instrumentem wspierającym a także motywującym rozwój 
zawodnika, a przez to pozytywnie oddziałującym na pracę i wyniki klubu. Wprowadzenie 
zapisów § 11 ust. 8a umożliwia przyznawanie specjalnych jubileuszowych nagród lub 
wyróżnień zawodnikom, trenerom, instruktorom sportu a także osobom fizycznym 
wspierającym rozwój klubów działających w Gminie Szydłowiec. Zastosowanie tego zapisu 
będzie wspierać i umacniać emocjonalną więź z klubem a także przyczyni się do promocji 
sportu na terenie gminy Szydłowiec. Poprawki zawarte w § 1 ust. 1 i 2 o charakterze 
redakcyjnym eliminują zbędne powtórzenia oraz precyzują zapisy uchwały nie wpływając na 
jej treść.  
 
Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 
Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 
Komisja Infrastruktury, Komisja Rewizyjna zapoznały się z projektem uchwały 
Komisja Edukacji wydała opinię pozytywną. 
 
Radny Maciej Kapturski poinformował, że Komisja Edukacji jak najbardziej jest za 
przyjęciem projektu uchwały jednak wystąpiły pewne obawy i wątpliwości co do jednego 
z zapisów dotyczącego ,,jubileuszu”. Pieniądze, które zostały przeznaczone na stypendia 
sportowe, nagrody i wyróżnienia są w określonej wysokości i nie są za duże, ponieważ jest to 
ok. 200 tys. zł na cały rok na wszystkie kluby, stowarzyszenia, instruktorów itd. Wystąpiły 
wątpliwości dotyczące kwoty, która zostanie wykazana dla osób wyróżnionych w klubie. 
Przypomniał, że MKS ,,Szydłowianka” obchodzi  70 – lecie istnienia. Zapytał Burmistrza 
dlaczego wykorzystywane są środki przeznaczone na wyróżnienia i nagrody i czy nie można 
było takich środków zabezpieczyć wcześniej z innych źródeł, wiedząc o tym, że w tym roku 
będzie obchodzony jubileusz klubu.  
 
Burmistrz Artur Ludew w odpowiedzi poinformował, że w budżecie kwota 200 tys. zł 
przeznaczona została na stypendia sportowe, natomiast występuje oddzielny paragraf, 
w którym kwota 20 tys. zł została przeznaczona na nagrody. Pieniądze na ten cel pójdą z tego 
paragrafu. Nie będzie to kosztem tych 200 tys. zł na stypendia.  
 
Radny Maciej Kapturski zapytał czy są to pieniądze przekazywane na instruktorów sportu, 
trenerów w formie wyróżnień itd. Zapytał czy nie braknie tych pieniędzy. Nie jest oczywiście 
przeciwko przekazaniu środków na obchodzenie jubileuszu MKS ,,Szydłowianka”, ale 
obawia się, że może zabraknąć pieniędzy dla instruktorów i trenerów sportu, którzy są 
właśnie w tej uchwale ujęci.  
 
Burmistrz Artur Ludew powtórzył, że pieniądze na ten cel nie idą z tego paragrafu. Na 
nagrody przeznaczone jest 20 tys. zł i nie zabraknie pieniędzy dla instruktorów.  
 
Radny Paweł Bloch zapytał o przeznaczone 20 tys. zł w oddzielnym paragrafie na nagrody 
jubileuszowe i wyróżnienia, czy należało wprowadzać specjalny zapis, skoro w tym 
paragrafie można nagradzać wyróżniające się osoby w sporcie.   
 
Burmistrz Artur Ludew należało wprowadzić taki paragraf, ponieważ poprzednia uchwała 
nie dawała takiej możliwości i dlatego to zostało wprowadzone w tej uchwale.  
 
Przewod. obrad poddał pod głosownie projekt uchwały: 
za – 13 głosów, przeciwnych – 0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów. 
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Ad 7d. 
Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych Barbara Majewska przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób 
fizycznych, określenia inkasentów, terminu płatności dla inkasentów i wynagrodzenia za 
inkaso wraz z uzasadnieniem. Rada Miejska ma prawo do powierzenia poboru podatków 
i opłat lokalnych w drodze inkasa. Rada Miejska w podjętej uchwale ma obowiązek oprócz 
wprowadzenia poboru podatków i opłat  w drodze inkasa, do wyraźnego wskazania osoby 
inkasenta, przedstawiając indywidualizujące cechy np. (obszar działania), w sposób tak 
precyzyjny, aby nie budziły wątpliwości, na kogo obowiązek pobierania należności w drodze 
inkasa został nałożony. Na podstawie wyroku Naczelnego Sądu Administracyjnego (sygn. 
FSK 1526/06) wskazanie osoby inkasenta musi mieć charakter personalny, co oznacza, że 
Rada Miejska w uchwale lub załączniku do uchwały musi podać imię i nazwisko inkasenta 
pobierającego podatki. Uchwałą Rady Miejskiej w Szydłowcu Nr 52/IX/11 dnia 6 
października 2011r. powierzono pobór podatków lokalnych (od nieruchomości, rolnego i 
leśnego) na terenie sołectw, sołtysom. W związku z ubiegłorocznymi wyborami sołeckimi i 
zmianą sołtysów w 6 sołectwach, konieczne jest powołanie nowych inkasentów. 
 
Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 
Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 
Komisja Rewizyjna zapoznała się z projektem uchwały. 
Komisja Infrastruktury zapoznała się z projektem uchwały. 
Komisja Edukacji wydała opinię pozytywną. 
 
Przewod. obrad poddał pod głosownie projekt uchwały: 
za – 13 głosów, przeciwnych – 0 głosów, wstrzymujących się – 0 głosów. 
 
Ad 7e. 
Kierownik MOPS Krzysztof Kisiel przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szydłowcu wraz z uzasadnieniem. 
Z uwagi na wprowadzenie szeregu zmian publikatorów ustaw, zapisów w różnych ustawach 
oraz nałożeniem na Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Szydłowcu nowych zadań 
uzasadnione jest podjęcie przedmiotowej uchwały, celem dostosowania obecnie 
obowiązującego Statutu Ośrodka do aktualnie obowiązujących przepisów. Mając na uwadze 
zapewnienie przejrzystości i czytelności Statutu Ośrodka zrezygnowano z wprowadzania do 
niego zmian na rzecz opracowania i uchwalenia jego całości zamiast dokonywania kolejnej 
zmiany. Wpłynie to pozytywnie na przejrzystość aktualnego brzmienia Statutu Ośrodka. 
Wobec powyższego dla prawidłowego funkcjonowania Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Szydłowcu podjęcie przedmiotowej uchwały w proponowanym brzmieniu 
uważa się za zasadne. 

 
Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 
Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 
Komisja Rewizyjna zapoznała się z projektem uchwały. 
Komisja Infrastruktury wydała opinię pozytywną. 
Komisja Edukacji wydała opinię pozytywną. 
 
Przewod. obrad poddał pod głosownie projekt uchwały: 
za – 13 głosów /jednogłośnie/ 
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Ad 7f. 
Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Inwestycji Urszula Grzmil 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie darowizny na rzecz Powiatu Szydłowieckiego 
nieruchomości gruntowych oznaczonych numerami działek 839/1, 840/1, 960/1, 5283/4, 
5283/8, 5283/9, 5283/10 i 5502/1 położonych w Szydłowcu wraz z uzasadnieniem. Działki nr 
839/1 o powierzchni 367 m2, nr 840/1 o powierzchni 3360 m2, nr 960/1 o powierzchni 2724 
m2, nr 5283/4 o powierzchni 43 m2, nr 5283/8 o powierzchni 358 m2, nr 5283/9 o powierzchni 
26 m2, nr 5283/10 o powierzchni 20 m2, nr 5502/1 o powierzchni 246 m2 stanowią własność 
Gminy Szydłowiec, zgodnie z księgami wieczystymi prowadzonymi przez IV Wydział Ksiąg 
Wieczystych Sądu Rejonowego w Szydłowcu. Zarządu Powiatu w Szydłowcu pismem Nr 
KS.0023.280.2015 z dnia 19 listopada 2015 r. wystąpił do Burmistrza o nieodpłatne 
przekazanie w/w działek zajętych pod drogi powiatowe. Zgodnie z art. 13 ust. 2 ustawy 
o gospodarce nieruchomościami (t. j. Dz.U z 2015 r. poz. 1774 ze zm.) Rada Miejska może 
wyrazić zgodę i upoważnić Burmistrza do dokonania darowizny na cele publiczne. 
W rozumieniu art. 6 ust. 1 w/w ustawy celami publicznymi są grunty wydzielone pod drogi 
publiczne, dlatego też przekazanie powyższych nieruchomości w formie darowizny na rzecz 
Powiatu Szydłowieckiego jest uzasadnione. 
 
Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 
Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną. 
Komisja Rewizyjna zapoznała się z projektem uchwały. 
Komisja Infrastruktury wydała opinię pozytywną. 
Komisja Edukacji wydała opinię pozytywną. 
 
Przewod. obrad poddał pod głosownie projekt uchwały: 
za – 13 głosów /jednogłośnie/ 
 
Ad 7g. 
Naczelnik Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i Inwestycji Urszula Grzmil 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Szydłowcu wraz 
z uzasadnieniem. Uchwałą Rady Miejskiej w Szydłowcu nr 96/XVI/12 z dnia 26 marca 
2012 r. zatwierdzony został miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego północno – 
wschodniej części miasta Szydłowca.  Zgodnie z zapisami w/w planu działka nr 1702 
przeznaczona jest pod drogę 51.KDD – tereny dróg publicznych klasy drogi dojazdowej. 
Obecnie właściciel  działki nr 1712/2 która została wydzielona na podstawie w/w planu 
wystąpił z wnioskiem do Urzędu o nadanie numeru porządkowego dla budynku 
usytuowanego na tej nieruchomości. W związku z tym, że nieruchomość ta przylega tylko do 
nowo projektowanej drogi nastąpiła konieczność nadania nazwy powyższej ulicy, co zgodnie 
z art. 18 ust. 13 należy do kompetencji rady. 
 
Opinie komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 
Komisja Budżetu pracowała nad projektem uchwały i jeżeli zostanie dopisane w nazwie 
,,Księżnej Anny Sapieżyny” wydała opinię pozytywną. 
Komisja Rewizyjna zapoznała się z projektem uchwały. 
Komisja Infrastruktury wydała opinię pozytywną z wnioskiem:  
Komisja wnioskuje o dopisanie w nazwie ulicy przed imieniem i nazwiskiem Anny 
Sapieżyny tytułu „księżnej”. Pełna nazwa ulicy uzyskuje brzmienie „Księżnej Anny 
Sapieżyny”. 
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Przewod. Komisja Edukacji Maciej Kapturski poinformował, że Komisja pracowała na 
projektem uchwały i wypracowała wniosek o treści ,,Komisja wnioskuje o nadanie nazwy 
ul. Księżnej Anny Sapieżyny – projektowanej drodze publicznej odchodzącej od ulicy 
Polanki w kierunku południowym do Drogi S-7, oznaczonej symbolem 51 KDD.” 
Na posiedzeniu i wysłuchaniu Pani Ireny Przybyłowskiej – Hanusz, która bardzo szeroko 
przedstawiła historię Szydłowca oraz związaną z nim historię księżnej Anny Sapieżyny, 
Komisja Edukacji wydała opinię pozytywną z wnioskiem, który został już ujęty w projekcie 
uchwały. 
 
Przewod. M. Koniarczyk przytoczył wydarzenia związane z osobą, która została wybrana 
patronką ulicy w Szydłowcu. ,,Hrabina Anna Jadwiga z hrabiów Zamoyskich była księżną 
Aleksandrowa Sapieżyna. Była polską ziemianką, księżną, hrabiną szydłowiecką, córką 
dziesiątego ordynata Andrzeja Hieronima Zamoyskiego – Kanclerza Wielkiego Koronnego. 
W 1802 roku na publicznej licytacji w Krakowie zakupiła wystawione przez rząd austriacki 
dobra hrabstwa szydłowieckiego. W 1819 roku jej kosztem wybudowano klasycystyczny 
budynek szkoły elementarnej. Zamieszkując na stałe w Warszawie dobrami szydłowieckimi 
zarządzała poprzez Filipa Pigłowskiego oraz Stanisława Staszica. Patronat właścicielki 
Szydłowca nad inicjatywami gospodarczo - kulturalnymi sprzyjał rozwojowi hrabstwa 
i miasta. Była ostatnią prywatną właścicielką zamku oraz  miasta Szydłowiec. W 1828 roku 
sprzedała dobra szydłowieckie Skarbowi Państwa. Od najmłodszych lat była związana 
z nurtem patriotyczno – niepodległościowym, aktywna w czasie Powstania Kościuszkowego 
utrzymywała bliskie kontakty z tworzącymi się we Włoszech Legionami. Po upadku 
Powstania Listopadowego znalazła się na emigracji i związała z obozem księcia Adama 
Jerzego Czartoryskiego. Dbała o finanse obozu Czartoryskich i z wielkim zaangażowaniem, 
także nawet historycy nadali jej miano "ministra finansów Hôtelu Lambert". Księżna 
przywiozła z Włoch przyszły hymn Polski, czyli Mazurka Dąbrowskiego. Została pochowana 
w rodzinnym grobowcu Sapiehów w Krasiczynie.” 
Zaznaczył, że propozycja nadania wystąpiła od Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju 
Szydłowca, głównym inicjatorem była Pani Prezes Irena Przybyłowska – Hanusz i Rada 
ustosunkowała się pozytywnie do tej prośby.  
 
Wiceprzewodniczący Józef Jarosiński dodał, że na posiedzeniu Komisji Edukacji radni 
wysłuchali wnioskodawcy p. Ireny Przybyłowskiej – Hanusz, która w bardzo bogaty sposób 
opowiedziała o postaci, którą Rada chce uhonorować nadając jej nazwę nowo powstałej ulicy. 
Przypomniał, że księżna Anna Spieżyna jest osobą, która na trwałe się wpisała w historię 
Szydłowca i wspominana jest pozytywnie przez mieszkańców oraz historyków. Na 
posiedzeniu Komisji Edukacji radny jeszcze nie był pewny jak głosować za tą propozycją 
ponieważ lakonicznie została przedstawiona jako Anna Sapieżyna, to osobiście radnemu jako 
historykowi amatorwi nic nie mówiło. Jednak doprecyzowanie w projekcie uchwały na 
,,Księżnej Anny Sapieżyny” jak najbardziej popiera.  
 
Radny Leszek Jakubowski stwierdził, że Przewodniczący RM powinien się wytłumaczyć 
ponieważ Pani Irena Przybyłowska – Hanusz powinna być dziś na tej sesji i to ona powinna 
odczytać te słowa i bogato opowiedzieć o tej postaci. Radny uważa że popełniono nietakt w 
 stosunku do tej osoby jako do Prezesa Stowarzyszenia Na Rzecz Rozwoju Szydłowca. Radny 
przeprosił za to sytuację Panią Irenę Przybyłowską – Hanusz.  
 
Przewod. M. Koniarczyk stwierdził, że nie podziela zdania radnego L. Jakubowskiego, 
ponieważ Pani Prezes była zaproszona na spotkania Komisji przez Przewodniczącego 
i z wielką radością przyjęła propozycję Rady Miejskiej dotyczącą lokalizacji i branie pod 
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uwagę kandydatury księżnę Anny Sapieżyny. Poczynił starania, aby sprawdzić proponowaną 
postać księżnej Anny Sapieżyny, ponieważ w tamtych czasach były zbieżności nazwisk 
i sprawdzanie Przewodniczącego okazało się zasadne ponieważ pod nazwiskiem Anna 
Sapieżyna, kryła się też jedna postać tylko z zupełnie innego rodu tj.  Hołowczyńskich. 
W związku z powyższym wystąpiła potrzeba, aby dopisać tytuł księżnej.  
 
Radny Paweł Bloch dodał, że Pani Irena Przybyłowska – Hanusz wspomniała również 
o zbieżności nazwisk postaci o nazwisku Anny Sapieżyny na posiedzeniu Komisji Edukacji. 
 
Przewod. M. Koniarczyk stwierdził, że nie przypomina sobie takiej sytuacji aby Pani Irena 
Przybyłowska – Hanusz o tym wspominała i była to jego inicjatywa, ale sprawdzi to  
w protokołach.  
 
Radny Maciej Kapturski  dodał, że dowodem na to że występowały zbieżności nazwisk są 
wnioski z trzech komisji o nadanie nazwy ,,Księżnej Anny Sapieżyny”.  
 
Przewod. obrad poddał pod głosownie projekt uchwały: 
za – 13 głosów /jednogłośnie/ 
 
Burmistrz Artur Ludew bardzo podziękował Radzie Miejskiej za przyjęcie powyższego 
projektu uchwały, ponieważ księżna Anna Sapieżyna bardzo zasłużyła się dla Szydłowca. 
Pozwolił zabrać sobie głos jeszcze w innej sprawie ponieważ pan Leszek Jakubowski uważał, 
że doszło do pewnego nietaktu jednak Burmistrz uważa, że doszło do nietaktu przy 
głosowaniu nad tym projektem uchwały w postaci nieprzyjemnej reakcji na przejęzyczenie 
radnej Doroty Pęksyk. Zwrócił się do radnego L. Jakubowskiego, że jako kolega z Rady 
Miejskiej powinien przeprosić radną D. Pęksyk za takie zachowanie, ponieważ każdemu z nas 
może zdarzyć się przejęzyczenie i to jest ludzkie. Zwraca uwagę radnemu jako mężczyzna a 
nie jako Burmistrz. 
 
Radny Leszek Jakubowski przeprosił radną Dorotę Pęksyk, ale chciałby przypomnieć 
Burmistrzowi, że nie jest na sali obecny pan Jakubowski ale radny Jakubowski i nie pan 
Maciek a radny Maciej. Nigdy nie zdarzyło się, aby powiedzieć do Burmistrza, Panie Arturze, 
ponieważ go to obliguje. 
 
Burmistrz Artur Ludew przyjął uwagę radnego L. Jakubowskiego.  
 
Ad 8 i ad 9.  
Radny Tadeusz Rut złożył interpelacje w imieniu mieszkańców miejscowości Sadek 
w sprawie usunięcia konarów wiszących nad drogą powiatową w kierunku Sadek Mały – 
Stacja PKP. Poprosił o wystosowanie pisma w tej sprawie do Starostwa Powiatowego, aby 
zwrócono się do Nadleśnictwa o usunięcie tych gałęzi.  
 
Radny Leszek Jakubowski zapytał o powód wycofania dwóch projektów uchwały 
z porządku sesji  tj. zmian w budżecie i Wieloletniej Prognozy Finansowej, w których 
znajdował się zapis zakupu średniego samochodu ratowniczo – gaśniczego dla OSP Woli 
Korzeniowej. Czy Zarząd OSP Wola Korzeniowa nie dopełnił jakiś formalności lub czegoś 
zaniechał. Poprosił o ustosunkowanie się do tej sytuacji Komendanta PSP płk Krzysztofa 
Banaszka. 
Zapytał Przewodniczącego Rady Miejskiej o znajomość zakresu swoich obowiązków. Radny 
powiedział o piśmie, które było omawiane na Komisji Edukacji tj. pismo skierowane do 
Dyrektor PSP Jolanty Kozłowskiej o treści ,,W związku z pismem Dyrektorów placówek 
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oświatowych z Gminy Szydłowiec z dn. 26.01.2016 r. skierowanych do Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Szydłowcu proszę o udostępnienie następujących informacji: 
1. ogólną wysokość przychodu (dochodu) za rok 2015 jaką osiągnęli poszczególni dyrektorzy 
placówek oświatowych Gminy Szydłowiec za rok 2015 (do końca kwietnia dyrektorzy są 
zobowiązani przedstawić taką informacje w oświadczeniu majątkowym na BIP-ie);  
2. wykaz nauczycieli, którzy osiągnęli wyższy ogólny przychód (dochód) za rok 2015 od 
Dyrektorów szkół poprzez realizację godzin ponadwymiarowych i zastępczych oraz 
przysługujących im dodatków wraz z wynagrodzeniem zasadniczym w Państwa placówkach;  
 3. wykonaną przez Dyrektorów placówek analizę dodatków uzupełniających dla nauczycieli 
za 2016 r., które to Państwo Dyrektorzy podnosicie w piśmie z dn. 26.01.2016 r. Dodatkowo 
proszę o następujące dokumenty aktualnie obowiązujący Regulamin Zakładowego Funduszu 
Świadczeń Socjalnych oraz Regulamin określający tryb i kryteria przyznawania nagród dla 
pracowników niepedagogicznych w Państwa placówce. Informuję, że wszystkie informacje, 
które uzyskam zachowam zgodnie z ochroną danych osobowych i tajemnicą służbową jaka 
mnie obowiązuje. Dane te będą niezbędne do przeprowadzenia ewentualnej Komisji łączonej 
RM wraz z Dyrektorami poszczególnych placówek oświatowych z Gminy Szydłowiec na 
temat kwestii zawartych w piśmie z dn. 26.01.2016 r. w najbliższym miesiącu i prac nad 
ewentualną nowelizacją uchwały RM w Szydłowcu nr 15/V/15 z dn. 29.01.2015 r.”. Radnego 
zastanawia podległość, że Przewodniczący Rady Miejskiej, który jest przewodniczącym ciała 
uchwałodawczego uzurpuje sobie prawo podpisywania pism i wysłania do placówek 
oświatowych, nie podległych mu osób. Zapytał Burmistrza Szydłowca czy panuje w Ratuszu 
dwuwładza. Czy za przyzwoleniem Burmistrza takie pisma są kierowane. Pismo wypłynęło 
z Referatu Kancelaryjno – Administracyjnego. Radny nie rozumie jakim prawem radny czy 
Przewodniczący Rady ma prawo prosić poszczególne komórki czy działy do przedstawienia 
danych, pomijając Burmistrza. Zrozumiałby gdyby takie pismo było skierowane do 
Burmistrza o potrzebę przedstawienia informacji niezbędnej do pracy Rady Miejskiej. Zapytał 
czy już zaczęły się wybory i czy Burmistrz musi już uważać.  
 
Przewod. Marek Artur Koniarczyk stwierdził, że końcowa wypowiedź radnego Leszka 
Jakubowskiego była skandaliczna. Poinformował, że w sprawie poruszonej przez radnego  
odpowiadał na pismo od Dyrektorów placówek oświatowych skierowane do 
Przewodniczącego Rady Miejskiej. Była ta informacja skierowana imiennie do 
Przewodniczącego Rady Miejskiej. Sprawę tą chciał poruszyć w punkcie obrad ,,Sprawy 
różne” i radny uprzedził zapytanie. Dyrektorzy placówek oświatowych nadesłali odpowiedź 
na to pismo. 
 
Radny Paweł Bloch zapytał o interpelację z dnia 30 grudnia, na którą chciałby uzyskać 
odpowiedź  na piśmie tj. czy Gminna Rada Sportu, Społeczna Rada Gospodarcza, 
Szydłowiecka Rada Seniorów i Młodzieżowa Rada Miejska zgłaszały jakieś wnioski do 
budżetu na 2016 roku.  
Zapytał o firmę ,,Wtórpol” i kosze PCK na ubrania, czy prawdą jest, że Gmina Szydłowiec 
z tego tytułu ma ok. 6 % selektywnej zbiórki, czy jest podpisana jakaś umowa z firmą 
,,Wtórpol” na wszystkie kosze porozstawiane na terenie gminy Szydłowiec. Taką informację 
radny posiadał od poprzedniego Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej.  
Zapytał o ,,Lokalny Program Rewitalizacji” ponieważ był aktualny do 2015 r. jaka jest 
kontynuacja działań rewitalizacyjnych i w związku z tym pozyskiwanie pieniędzy ze źródeł 
zewnętrznych. Czy Gmina jest w trakcie opracowywania takiego dokumentu.  
 
Radny Arkadiusz Sokołowski złożył interpelacje by pilnie zająć się sprawą rozbiórki 
rozsypującego się domu w miejscowości Hucisko, ponieważ budowla ta zagraża 
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bezpieczeństwu zarówno osób jak i mienia. Radny był na miejscu i sytuacja wygląda tam 
tragicznie.  
Druga interpelacja radnego dotyczy brzydkiego zapachu wody na ul. Kolejowej, poprosił 
o sprawdzenie czy faktycznie wszystkie normy zostają tam spełnione. 
 
Radny Maciej Kapturski złożył interpelacje w sprawie jego wypowiedzi znajdującej się 
w protokole Nr XI/15 Rady Miejskiej z dnia 11 września 2015 r., w którym umieszczone jest 
pytanie radnego w sprawie zatrudnienia Doradcy Burmistrza, aby już całkowicie ten temat 
zamknąć. Przypomniał, że Przewodniczący RM takie zapytanie skierował do Burmistrza 
i takie wyjaśnienie Przewodniczący RM otrzymał. Jeżeli Przewodniczący RM takie 
wyjaśnienie otrzymał to radny bardzo by chciał takie wyjaśnienie otrzymać i przeczytać.  
Drugą interpelacją radnego było zapytanie dlaczego przez ponad pół roku na stronie 
Biuletynu Informacji Publicznej nie pojawiały się protokoły z posiedzenia Rady Miejskiej 
w Szydłowcu. Radny chciałby się dowiedzieć, co było powodem takiej sytuacji. Przypomniał, 
że § 16 Statutu Gminy Szydłowiec mówi o jawności dokumentów, bezpośrednio zaraz  po ich 
przyjęciu.  
 
Radny Leszek Jakubowski zapytał jakie wnioski Gmina Szydłowiec złożyła do 
Stowarzyszenia ,,Razem na Piaskowcu” i w jakiej wysokości środki udałoby się dzięki temu 
Gminie Szydłowiec pozyskać.  
 
Burmistrz Artur Ludew odpowiadając na interpelację radnego A. Sokołowskiego w sprawie 
budynku, który zagraża bezpieczeństwu, poinformował, że w zeszłym tygodniu spotkał się 
z Panią Sołtys Huciska i wydał polecenia, aby ustalić jaki jest stan faktyczny. Widział także 
zdjęcia tego budynku i od razu nastąpiła jego interwencja u Powiatowego Inspektora 
Budowlanego. Po przeprowadzonej rozmowie ustalono, że budynek ten znajduje się na 
działce, na której nie jest uregulowany stan prawny. Polecił jednak ustalić kto jest 
spadkobiercą tego terenu. Przesłane zostało także pismo w tej sprawie do Powiatowego 
Inspektora Budowlanego i ma nadzieję, że te informacje, które uzyska pozwolą o wystąpienie 
do spadkobierców o rozbiórkę tego budynku. Wydał także polecenie o zabezpieczenie tego 
budynku.  
W sprawie nieprzyjemnego zapachu na ul. Kolejowej wiąże się to z czyszczeniem sieci 
wodociągowych.  
W sprawie innych interpelacji udzieli odpowiedzi na piśmie.  
 
Zastępca Burmistrza Edward Borek odpowiadając na zapytanie radnego P. Blocha 
w sprawie ,,Lokalnego Programu Rewitalizacji” poinformował, że został złożony wniosek do 
Regionalnego Programu Operacyjnego i obecnie jest na etapie oceny merytorycznej. Jeżeli 
chodzi o szczegóły w momencie, którym Gmina otrzyma środki, maksymalny poziom 
dofinansowania wynosi 200 tys. zł, będą realizowane cztery etapy. Wyznaczony zostanie 
obszar zdegradowanego terenu rewitalizacji, następnie zostanie powołana komisja, 
sporządzenie gminnego programu rewitalizacji do wyznaczonego obszaru. Będzie to 
przedmiotem procedowania Rady Miejskiej w Szydłowcu i podjęciem uchwały na obszarze 
rewitalizacji w sprawie utworzenia specjalnej strefy rewitalizacji.  
 
Radny Maciej Kapturski zapytał o wniosek, który złożył na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Stałych dotyczącego wyjścia naprzeciw pisma Dyrektorów szkół, którzy w swoim piśmie 
poprosili o podwyżkę dodatków motywacyjnych nauczycieli z 5 % na 10 %, oraz dodatków 
motywacyjnych z 15 % do 20 %. Radni dyskutowali merytorycznie na ten temat i wniosek 
radnego dotyczył, aby dodatki motywacyjne dla nauczycieli podnieść do 8 % a dyrektorom 
szkół z 15 % do 20 %. Wniosek tez został pozytywnie przegłosowany przez wszystkie cztery 
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komisje RM. Zapytał czy Burmistrz wyjdzie naprzeciw Radzie Miejskiej i rozpatrzy ten 
wniosek pozytywnie.  
Zapytał Przewodniczącego RM przez kogo został oddelegowany na szkolenie, na którym był 
w miniony weekend, jakie koszty, czy były to koszty własne czy pokryte z pieniędzy 
publicznych. Jakie koszty wynosiło to szkolenie, czego dotyczyło. Stwierdził, że Rada 
Miejska nikogo nie delegowała i nikt z taką prośbą nie występował.  
 
Przewod. M. Koniarczyk oznajmił, że nie musi się nikomu tłumaczyć w tej sprawie. 
Poinformował, że został oddelegowany i w punkcie ,,Sprawy różne” chciałby wszystkie te 
sprawy poruszyć tj. wyjazdu na Kongres Miast Polskich oraz jego uczestnictwa w Zjeździe 
Przewodniczących Rad/Powiatów Województwa Mazowieckiego. Konsultując to 
z Prezydium Rady Miejskiej uznano, że Przewodniczący RM powinien uczestniczyć w takim 
spotkaniu.  
 
Wiceprzewodniczący Józef Jarosiński oznajmił, że Przewodniczący RM informował, że 
otrzymał zaproszenie, ale nie był przez niego delegowany.  
 
Przewod. M. Koniarczyk przypomniał, że nie pytał o delegowanie jego osoby, ale zapytał po 
otrzymaniu zaproszenia czy wiceprzewodniczący J. Jarosiński chciałby z tego zaproszenia 
skorzystać.  
 
Wiceprzewodniczący Józef Jarosiński stwierdził, że deklarował że nie chce skorzystać 
z tego zaproszenia i uważa, że na takie delegowania, deleguje Rada Miejska i to nie on 
delegował Przewodniczącego.  
 
Przewod. M. Koniarczyk poinformował, że na delegacji widnieje podpis 
wiceprzewodniczącego Marka Plewy.  
 
Radny Leszek Jakubowski zapytał w sprawie odpowiedzi na jego zapytanie, ponieważ jego 
zapytanie dotyczyło zdjęcia z porządku obrad projektu uchwał ws. zmiany uchwały 
budżetowej oraz projektu uchwały ws. WPF nie wymaga jakiś wielkich informacji 
i ewentualnie co było powodem. 
Przypomniał swoje drugie zapytanie dot. wniosków jakie złożyła Gmina do Stowarzyszenia 
,,Razem na Piaskowcu”.  
 
Burmistrz Artur Ludew przypomniał, że wie co jemu przysługuje i sam będzie decydował 
w jakiej formie zostanie udzielona odpowiedź.  
Przypomniał, że wnioskodawca zawsze ma prawo wycofać czy wnioskować o zmianę 
porządku obrad.  
 
Radny Maciej Kapturski poprosił o wyjaśnienie incydentu, który miał miejsce na sesji 
w sprawie zaproszenia telefonicznego odbywającego się 15 minut przed sesją. Radny pojawił 
się w odpowiednim czasie, niestety nie został wpuszczony na to spotkanie i został poproszony 
o zaczekanie. Zapytał czy jako radny jest inaczej traktowany, czy jest wybrany przez kogoś 
innego. Radny nie wie w jakiej sprawie było to spotkanie i nie chce się tego domyślać, ale 
bardzo mu się nie podoba takie działanie i wyodrębnianie innych członków Rady na boku 
i spotykanie się w odpowiednim gronie.  
 
Ad 10. 
Przewod. obrad poinformował, że w okresie między sesjami do Rady wpłynęły pisma: 
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- w odpowiedzi na zapytanie radnego Macieje Kapturskiego poinformował, że otrzymała 
zaproszenie na Zjazd Przewodniczących Rad Województwa Mazowieckiego, zjazd miał 
charakter szkoleniowo – integracyjny, program dotyczył szkolenia przewodniczących rad 
m. in. w temacie organizowanie prac rady jako podstawowego zadania przewodniczącego 
rady a także prowadzenia obrad rady, sesji rady i jej przebiegu z elementami procedury 
uchwałodawczej, przedstawiono prezentacje programu eSesja nowoczesnemu systemu do 
zarządzania pracami rady gminy, miast i powiatu. Program ten umożliwia elektroniczne 
prowadzenia sesji. Warunkiem uczestnictwa było przesłanie karty zgłoszeniowej drogą 
elektroniczną. Koszt całkowity szkolenia wynosił 490 zł. W zjeździe uczestniczyło ok. 60 
przewodniczących rad oraz pracowników biur obsługi. Uczestnictwo Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Szydłowcu będzie odzwierciedleniem w pracach Rady jaki i pracach dotyczących 
zmian w Statucie Gminy.  
- W odpowiedzi na zapytania w sprawie związanej z dyrektorami szkół, poinformował że 
w dniu 26 stycznia 2016 r. wpłynęło pismo bezpośrednio skierowywane imiennie do Marka 
Artura Koniarczyka Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie podwyżki, w odpowiedzi 
skierował jednobrzmiące o identycznej treści zapytania do dyrektorów szkół na które 
wpłynęło 5 odpowiedzi od dyrektorów pięciu placówek oświatowych. Następnie odczytał 
pisma. 
- Pismo od OSP wraz z protokołem i dokumenty, które były odczytywane podczas walnego 
zebrania sprawozdawczo – wyborczego członków OSP w Szydłowcu.  
- Sprowadzanie finansowe za rok 2015 i plan finansowy na rok 2016 Ochotniczej Straży 
Pożarnej Woli Korzeniowej z dnia 17.01.2016 r. 
- Pismo z dnia 8 lutego 2016 r. od p. Mariana M████ w imieniu mieszkańców Woli 
Korzeniowej w sprawie wytyczenia i utwardzenia drogi gminnej Wola Korzeniowa – 
Szydłowiec przez las Korzonek do ,,kolejki” przy cmentarzu.  
- Pismo z dnia 8 lutego 2016 r. od Wspólnoty Gruntowej Wsi Szydłówek I do Burmistrza 
Szydłowca i wiadomości Rady Miejskiej w Szydłowcu w sprawie dofinansowania do 
montażu ogrodzenia placu zabaw na działce wiejskiej nr 61/2.  
- Pismo z dnia 10 lutego 2016 r. od Koła Łowieckiego Nr 2,,Spłonka” w sprawie pisma z dnia 
29 grudnia 2015 roku dotyczącego poparcia dla programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi i zapobiegania bezdomności na terenie gminy Szydłowiec w 2016 r. 
- Plan miejsko – gminnych imprez sportowych na rok 2016. 
- Pismo z dnia 19 lutego 2016 r. do Przewodniczącego Rady Miejskiej od Zastępcy 
Burmistrza Edwarda Borka w sprawie przekazania harmonogramu Strategii Rozwoju Gminy 
Szydłowiec 2015 – 2025. 
- Pismo z dnia 19 lutego 2016 r. do Przewodniczącego Rady Miejskiej od Zastępcy 
Burmistrza Edwarda Borka w sprawie załącznika do budżetu na rok 2012 ze wskazaniem 
osób odpowiedzialnych za jego realizację. 
- Zaproszenie na I Ogólnopolską Spartakiadę Pracowników Samorządowych 26 – 28 sierpnia 
2016 roku w Poznaniu. 
- Odczytał pismo z dnia 18 lutego 2016 r. od Dyrektor Zespołu Szkół im. Jana Pawła II 
w Szydłowiec Ewy Świercz do Marka Artura Koniarczyka Przewodniczącego Rady Miejskiej 
w sprawie odpowiedzi na pismo BRM.004.1.2016 z dnia 1.02.2016 r. 
-  Odczytał pismo z dnia 23 lutego 2016 r. od Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej 
Nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi im. Jana III Sobieskiego w Szydłowcu Danuty Gnat do 
Marka Artura Koniarczyka Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie odpowiedzi na 
pismo BRM.004.4.2016 z dnia 1.02.2016 r. 
- Odczytał pismo z dnia 18 lutego 2016 r. od Dyrektor Przedszkola Samorządowego Nr 1 im. 
Tęczowego Misia Renaty Kowalik do Marka Artura Koniarczyka Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w sprawie odpowiedzi na pismo BRM.004.8.2016 z dnia 1.02.2016 r. 
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- Pismo z dnia 23 lutego 2016 r. od Dyrektor ZEiFO Ewy Walczak dotyczące sprawozdania 
z programu ,,Bezpieczne ferie 2016” w placówkach oświatowych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Szydłowiec. 
- Odczytał pismo z dnia 23 lutego 2016 r. od Dyrektor Przedszkola Samorządowego Nr 2 im. 
Mali Odkrywcy z Oddziałami Integracyjnymi Teresy Malmon do Marka Artura Koniarczyka 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie odpowiedzi na pismo BRM.004.7.2016 z dnia 
1.02.2016 r. 
- Pismo z dnia 1 marca 2016 r. skierowane przez Przewodniczącego Rady Miejskiej 
w Szydłowcu do Burmistrza Szydłowca ws. Planowanej inwestycji przez Polską Spółkę 
Gazownictwa w Radomiu tj. budowy gazociągu podwyższonego średniego ciśnienia MOP 1,0 
MPa dn 225 PE100 RC SDR11 oraz przebudowie istniejącego gazociągu stalowego 
wysokiego ciśnienia MOP 6,3 MPa DN 100 relacji Skarżysko Kamienna – Szydłowiec. 
Pismo zostało skierowane po wielu telefon do Przewodniczącego Rady Miejskiej 
zaniepokojonych obecnym stanem rzeczy. Przewodniczący Rady Miejskiej jest 
pełnomocnikiem 6 osób w tej sprawie.  
- Odczytał pismo z dnia 25 lutego 2016 r. od Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. 
Gen. Stefana Roweckiego ,,Grota” p. o. Małgorzaty Kwietniewska – Jakubowska do Marka 
Artura Koniarczyka Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie odpowiedzi na pismo 
BRM.004.3.2016 z dnia 1.02.2016 r. 
- Odczytał pismo w związku z uczestnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Szydłowcu w XXXVII Zgromadzeniu Ogólnym Miast Polskich polskich miast w Dąbrowie 
Górniczej, podziękował również za wypełnienie ankiet Dyrektor ZEiFO Ewie Walczak oraz 
Dyrektor MOPS Wioletcie Kucharskiej, które pomogły w procedowaniu kwestii na ww. 
Zgromadzeniu. 
- Pismo z dnia 17 lutego 2016 r. od p. Sławomira N████ do Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w sprawie udostępnienia informacji publicznej dotyczące procedowania nad 
Uchwałą Budżetową. 
- Pismo z dnia 17 lutego 2016 r. od p. Sławomira N████ do Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w sprawie udostępnienia informacji publicznej dotyczące inicjatywy 
uchwałodawczej. 
- Pismo BRM.0004.11.2016 z dnia 29 lutego 2016 r. do p. Sławomira N████ od 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie odpowiedzi na pisma z dnia 17 lutego 2016 r.  
 
Ad 11. 
Wiceprzewodniczący Józef Jarosiński odniósł się do pytań radnych w sprawie pism jakie 
Przewodniczący RM wysyła i jakich danych żąda. Zaapelował do radnych, aby zapoznali się 
szczegółowo ze Statutem Gminy Szydłowiec na podstawie którego Rada Miejska wykonuje 
swoje obowiązki oraz ustawą o samorządzie, która jest ustawą wyższego rzędu. Przypomniał, 
że Statut nie może być sprzeczny z ustawą, ponieważ wystąpiła by przesłanka do jego 
unieważnienia. Zgodnie z powyższym występują dwa organy samorządowe, pierwszym 
organem jest Burmistrz Szydłowca a drugim Rada Miejska. Organem nie jest Przewodniczący 
Rady Miejskiej tylko cała Rada Miejska, która działa kolegialnie. Powyższe dokumenty 
określają również zadania i możliwości jakimi może się posługiwać Przewodniczący Rady 
Miejskiej i jakie ma zadania tj. organizowanie pracy rady i prowadzenie sesji, resztę można 
sobie domówić lub doczytać. Radny nie będzie już komentował, kto jakie pisma wysyłał 
i czego w nich zażądał, radny jedynie chciał to przypomnieć. Jest to bardzo ważne ponieważ 
dotyczy to pracy Rady oraz aby radni szanowali się wzajemnie. Zgodnie z prawem 
samorządowym wszyscy radni są równi, a Rada wybiera Przewodniczącego i Prezydium, aby 
prowadzić i organizować pracę Rady. Odniósł się do pism, które wpływają do Rady 
Miejskiej, zwyczajowo wpływają pisma, które są dekretowane na Radę Miejską i na 
Przewodniczącego Rady Miejskiej. Wszystkie pisma wpływające od instytucji i osób 
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prywatnych, które kierowane są do Rady Miejskiej i adresowane na Przewodniczącego Rady 
Miejskiej to nie jest prywatna korespondencja Pana Przewodniczącego ale po otwarciu przez 
Przewodniczącego jest dostępna dla każdego radnego w Biurze Rady Miejskiej. Poprosił 
o przestrzeganie tych spraw i uszanowanie każdego radnego. Zapytał wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej Marka Plewy jakie paragrafy upoważniają go do delegowania kogoś gdzie 
występują również wydatki finansowe.  
Zaapelował do radnych w związku z XIV Szydłowieckim Kiermaszem Wielkanocnym, na 
który każdy radny otrzymał zaproszenie, poprosił o szanowanie tego co jest robione.  
Na zaproszeniu występuje zapis, że na Kiermasz zaprasza Burmistrz Szydłowca, Proboszcz 
Parafii św. Zygmunta i Rada Miejska, czyli Rada jest jednym z organizatorów. Poprosił  
o obecność radnych na tym kiermaszu i aby wszyscy radni byli tam razem.  
Przypomniał, że 11 kwietnia 2016 r. przypada 76 rocznica mordu katyńskiego. Jest to 
wspaniała uroczystość gdzie samorządowe, Rada Miejska i Burmistrz oddają cześć tym, 
którzy zostali pomordowani na nieludzkiej ziemi. Tam gdzie zginął kwiat społeczeństwa 
polskiego, być może Polska wyglądałaby inaczej gdyby nie dokonano tej zbrodni. Każdy 
okupant okupując teren stara się najpierw wyeliminować inteligencję. Należy godnie oddać 
cześć tym, którzy byli przed nami, którzy nie zgadzali się na łamanie praw 
międzynarodowych i spraw polskich. Wszyscy powinni tam być, choć wie, że na te 
uroczystości patriotyczne chodzi tylko część radnych.  
 
Wiceprzewodniczący Marek Plewa odpowiadając na zapytanie wiceprzewodniczącego 
Józefa Jarosińskiego stwierdził, że ze wszystkich jego działań jest w stanie się wytłumaczyć 
tylko sądzi, że to nie jest najszczęśliwsze miejsce i czas, aby dyskutować takie sprawy. 
Na komisjach lub spotkaniach gdy będzie rozliczany ze swoich działań z chęci się ze 
wszystkiego wytłumaczy. 
 
Przewod. M. Koniarczyk dopowiedział, że w najbliższym czasie będą odbywały się prace 
nad Statutem Gminy i zostanie powołany zespół doraźny i wszelkie wątpliwości, które tutaj 
padają powinny mieć w większości zapis  w Statucie i zaapelował i przypomniał  
Przewodniczącym poszczególnych komisji, aby wnioski i uwagi do Statutu Gminy do końca 
marca zostały do niego przesłane. Z pewnością będzie to pomocne w pracach całej komisji 
doraźnej, ale przypomniał że w pracach nad Statutem mogą uczestniczyć wszyscy radni. Po 
wyjeździe Przewodniczącego ma wiele uwag co do tego dokumentu i będzie się starał je 
przekazać.  
 
Komendant PSP Krzysztof Banaszek poczuł się w obowiązku odpowiedzieć rademu 
Leszkowi Jakubowskiemu na  pytanie, które zostało zadane wspólnie do niego i do Prezesa 
OSP Wola Korzeniowa. Pragnął przypomnieć w skrócie, że 2014 roku uchwałą Zarządu OSP 
Wola Korzeniowa zgłoszono akces włączenia tej jednostki do Krajowego Systemu 
Ratowniczo – Gaśniczego. Z urzędu ma on obowiązek dbać o stan bezpieczeństwa na terenie 
Powiatu m. in. na terenie gminy i miasta Szydłowiec. Podjął inicjatywę i po kilkunastu 
tygodniach szczegółowej analizy doszli do wniosku, że wymagane jest, aby podjąć działania 
o włączenie OSP Wola Korzeniowa do Krajowego Systemu Ratowniczo- Gaśniczego i tak się 
też stało wiosną 2015 roku. Komendant Powiatowy jako organ wysłał wniosek do 
Komendanta Głównego Państwowej Straży Pożarnej w Warszawie o włączenie OSP Wola 
Korzeniowa do KSRG. Oczywiście działanie to poparte zostało pewnymi działaniami  
i nakładami finansowymi m. in. odpowiednim szkoleniem druhów, którzy czynnie biorą 
udział w działalności tej jednostki OSP, jak również w przygotowaniu jej do przyszłych 
działań ratowniczo – gaśniczych w strukturach KSRG a mianowicie przez instalację 
selektywnego wywołania, zakup sprzętu medycznego w postaci torby PSP – R 1, spełnieniu 
jeszcze kilku innych organizacyjnych przedsięwzięć. W końcówce roku 2015 OSP Wola 
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Korzeniowa z dniem 1 stycznia 2015 roku została do  Krajowego Systemu Ratowniczo – 
Gaśniczego włączona decyzją Komendanta Głównego Państwowej Straży Pożarnej. Pragnął 
tylko zaznaczyć i przypomnieć, że decyzja Komendanta odbyła się na podstawie 
rekomendacji Komendanta Powiatowego, ale również i co ważne na podstawie trójstronnego 
porozumienia, które zostało podpisane pomiędzy Zarządem OSP Wola Korzeniowa – 
Burmistrzem Szydłowca i Komendantem Powiatowym PSP. Zapisy tego porozumienia m. in. 
zmierzały do  tego, że OSP Wola Korzeniowa warunkowo została włączono do KSRG 
z docelowym doposażeniem jednostki w drugi samochód ratowniczo – gaśniczy. Działania ze 
strony Komendanta Powiatowego PSP jako organu dbającego o bezpieczeństwo podjęte były 
na szeroką skalę, wspólnie z Zarządem OSP Wola Korzeniowa jak również bezpośrednio 
z Prezesem i Naczelnikiem uczestniczono w kilkunastu spotkaniach m. in. Komendzie 
Wojewódzkiej PSP jako tej instytucji, która częściowo ponosi koszt zakupu tego samochodu 
a mianowicie w ramach programu zakupu dorzuca znaczną cząstkę finansową  na tak zwaną 
składankę co do zakupu m. in. wchodzi tam jeszcze Zarząd Wojewódzki OSP, Komendant 
Główny PSP, Funduszy Ubezpieczeniowych, Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska. 
Działania były podjęte na szeroka skalę, nie będzie się wypowiadał za Pana Burmistrza, który 
podejmował starania za pozyskiwaniem środków na ten zakup. Jednym z elementów 
występowania o środki do Komendanta Wojewódzkiego, Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska jako również Zarządu Wojewódzkiego Związku OSP jest posiadanie przez 
Zarząd deklaracji częściowego poniesienia kosztów czyli zapewnienia finansowania przez 
Gminę. Jest to niezbędny warunek do tego, aby aspirować do środków z pozostałych 
organizacji i funduszy. W tym przypadku takie działania były podejmowane niejednokrotnie 
z Prezesem i Naczelnikiem - odbywały się wyjazdy czy to do Wojewódzkiego Funduszu czy 
do Zarządu Wojewódzkiego Związku OSP. Jednostka OSP Wola Korzeniowa 
przygotowywana była bardzo starannie a mianowicie była brana szczegółowo podczas analizy 
zagrożeń Powiatu wynikających z infrastruktury na ternie gminy Szydłowiec jak również 
z usytuowania sieci jednostek i wyposażenia tych jednostek w sprzęt ratowniczy, z którego 
jasno wynika, że na terenie gminy Szydłowiec jest potrzeba doposażenia OSP Woli 
Korzeniowej w drugi samochód ratowniczo – gaśniczy. Aby nie były to puste słowa pozwolił 
sobie przytoczyć kilka liczb a mianowicie w roku 2015 jednostki OSP na terenie gminy 
Szydłowiec wyjeżdżały do działań co 18 godzin było to 858 zdarzań. Bez mała 4 tysiące 
strażaków brało udział w 2015 roku w działaniach ratowniczo – gaśniczych na terenie gminy 
i miasta Szydłowiec. Są to naprawdę liczby przemawiające do niego bardzo. Obowiązkiem 
Komendanta Powiatowego jest stworzenie sieci jednostek obszarowych, które gwarantują jak 
najkrótszy dojazd sił ratowniczych w najbardziej oddalony rejon Gminy czy Powiatu. 
Spełniając te warunki musi myśleć w taki sposób, aby nie skupić jednych największych sił 
w jednej jednostce OSP, która leży na obrzeżach powiatu, ale rozśrodkować te siły i podzielić 
je tak, aby zapewnić bezpieczeństwo w jak najkrótszym czasie  wszystkim mieszkańcom 
miasta i gminy Szydłowiec. Ten czas pragnął przypomnieć wymagany jest do 9 minut 
dojazdu. Aby to spełnić ważnym jest, aby druga jednostka wchodząca do KSRG działająca 
w tym systemie była wyposażona w drugi sprawny samochód ratowniczo – gaśniczy, który 
o każdej porze dnia i nocy z odpowiednią liczbą wyszkolonych ratowników będzie mógł 
wyjechać w każdy punkt gminy czy miasta. Aby to spełnić niezbędnym jest według analizy 
zdarzeń zakup średniego samochodu ratowniczego dla OSP Wola Korzeniowa. Przypomniał, 
że na terenie gminy Szydłowiec działa pięć jednostek OSP z czego dwie są włączone do 
KSRG co również obliguje te jednostki do udziału w działaniach na ternie województwa 
mazowieckiego, a w skrajnych przypadkach klęsk i zdarzeń nieprzewidywanych na ternie 
kraju. Poinformował, że z tego też powodu cyklicznie co rocznie Komendant Główny 
przyznaje danym jednostkom w Polsce włączonym do KSRG dodatkowe środki jako zwrot 
poniesionych kosztów na działania ratowniczo – gaśnicze. Ze swojej strony zapewnił jak 
również w imieniu OSP Wola Korzeniowa i całego Zarządu, że jako organ ten który 
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odpowiada za stan bezpieczeństwa i mając na uwadze tylko i wyłącznie bezpieczeństwo 
mieszkańców Gminy Szydłowiec zrobił wszystko co było możliwe do tego, aby ten zakup 
dokonać. Jeżeli zdarzy się nieprzewidywalna sytuacja, ale ma nadzieję ze ona się nie zdarzy, 
można nie zdążyć z pozyskiwaniem środków z zewnątrz na zakup tego samochodu. Bardzo 
prosił o analizę tej sytuacji i bardzo ostro i z pełną odpowiedzialnością będzie rekomendował 
za przyznaniem środków właśnie na ten cel. Ponieważ bezpieczeństwo jest celem 
nadrzędnym we wszystkich działaniach, tym bardziej że w danych OSP pracują ludzie 
bezinteresownie i poświęcają swój własny czas niejednokrotnie kosztem swoich rodzin, to oni 
w każdej porze dnia i nocy są gotowi udzielać pomocy osobom poszkodowanym. 
Poinformował, że jest w stanie odpowiedzieć na piśmie na każde pytanie. 
 
Przewod. M. Koniarczyk odniósł się do słów wiceprzewodniczącego Józefa Jarosińskiego, 
odczytał § 9 ust. 2 Zarządzenia Nr 202/15 z 31 grudnia 2015 roku w sprawie wskazania 
podstawowego systemu wykonywania czynności kancelaryjnych w Urzędzie Miejskim 
w Szydłowcu o treści ,,Przesyłki których adresatem jest Urząd, (Gmina Szydłowiec, Skarb 
Państwa, Burmistrz itp.) traktowane są jako korespondencja urzędowa i są otwierane 
w Kancelarii Urzędu z wyłączeniem przesyłek:  

1) oznaczonych klauzurą tajności 
,,(zastrzeżone” , ,,poufne”); 

2) adresowanych imiennie, 
3) oznaczonych jako ,,oferta” w ramach 

prowadzonych w Urzędzie procedur zamówień publicznych naboru, 
konkursów; 

4) wartościowych, gdy wskazano 
adresata; 

5) oświadczeń majątkowych. 
3. Przesyłki przychodzące do Urzędu mogą być odwzorowywane cyfrowo z wyjątkiem: 

1) przesyłek zawierających dane 
chronione; 

2) przesyłek zawierających dane 
wrażliwe.” 

 
Wiceprzewodniczący Józef Jarosiński stwierdził, że bardzo się cieszy w końcu 
kancelaryjny obieg dokumentów został wyciągnięty i można zapoznać się z tym 
w Zarządzeniu Nr 202/15, natomiast taka jak każdy mógł posłuchać Pan Przewodniczący 
dokładnie wszystko odczytał jak to powinno wyglądać, ale w niczym nie zmienia to jego 
wypowiedzi.  
 
Radny Maciej Kapturski odniósł się do porządku w Gminie w szczególności do dróg, które 
wyglądają bardzo źle. Zwrócił się do Burmistrza, że chyba nie ma w Szydłowcu  takiej ulicy, 
w której by nie było głębokiego i niebezpiecznego ubytku. Radny uważa, że powinno zrobić 
się z tym porządek dużo wcześniej bez narażania miasta i gminy na skargi mieszkańców 
i koszty, które z tego powodu można ponieść.  
Zaapelował do Burmistrza o skierowanie oficjalnego pisma do Komendy Powiatowej Policji 
w Szydłowcu, aby bardziej skrupulatnie i częściej patrole policji kontrolowały budynki 
publiczne, a w szczególności szkoły. Tereny boisk ,,Orlik” tj. przy Zespole Szkół im. Jana 
Pawła II, boiska przy ul. Folwarcznej i ul. Sportowej po weekendzie wyglądają tragicznie 
ponieważ znajduje się tam bardzo dużo potłuczonych i pustych butelek po alkoholu. Jeszcze 
nie ma animatorów na boiskach i nie ma kto tego wszystkiego dopatrywać. Bardzo dużo 
młodzieży szczególnie z piątku na sobotę i z soboty na niedzielę, przesiaduje po zamknięciu 
tych boisk i dzieją się tam rzeczy bardzo niebezpieczne.  
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Poprosił o uporządkowanie terenów wokół śmietników i altan śmietnikowych szczególnie na 
Osiedlu Wschód. Od Bożego Narodzenia wokół śmietników porozrzucane są choinki, krzaki, 
krzewy itp. jest tam bardzo brudno i nieprzyjemnie. Apelują mieszkańcy Osiedla Wschód, 
aby to uprzątnąć. Radny sam widzi jak Osiedle Wschód jest bardzo zanieczyszczone. 
 
Burmistrz Artur Ludew w odpowiedzi poinformował, że jeżeli chodzi o porządek na 
drogach to rozumie, że chodzi o stan nawierzchni dróg. Jeszcze nie zakończyła się zima, ale 
Gmina sukcesywnie przystąpi do remontów cząstkowych i takie działania już są 
podejmowane, jednak dotychczas warunki pogodowe na to nie pozwalały. Burmistrzowi 
bardzo zależy, aby drogi były w jak najlepszym stanie.  
Odnosząc się do bezpieczeństwa na boiskach ,,Orlik” sprawa ta zostanie przeanalizowana 
i jeżeli zajdzie taka potrzeba to osobiście porozmawia i wystąpi z pismem do Komendanta 
Powiatowego Policji.  
W sprawie śmietników Burmistrz nie zna sprawy i nie wie czy są to śmietniki gminne czy 
Spółdzielni Mieszkaniowej, sprawa zostanie rozeznana. Polecił swoim służbom zbadanie 
sprawy jak to rzeczywiście wygląda.  
 
Sołtys Anna Cieloch zwróciła się w sprawie stanu dwóch dróg w miejscowości Zastronie. 
W drogach tych występują bardzo liczne nierówności i sytuacja na obecną chwilę jest bardzo 
niebezpieczna. Pierwsza droga Świniów - Zastronie od numeru od 70 do 73, od 9 do 23. 
Druga droga w miejscowości Świniów, sołtys mówi o tym ponieważ po świętach będzie 
remontowany most i nie będzie możliwości dojazdu do drogi powiatowej, a będzie trzeba 
jeździć od strony mostu. Mieszkańcy będą zmuszeni jeździć przez miejscowość Świniów po 
drodze o bardzo dużych nierównościach.  
 
Burmistrz Artur Ludew poinformował, że w sprawie dróg zgłoszonych przez Sołtys 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Zarządu Dróg w trybie pilnym rozezna 
sytuację i w miarę możliwości Gminy te drogi doprowadzi do stanu używalności.  
 
Sołtys Ewa Kaczor w imieniu mieszkańców sołectwa Świerczek w związku z budową drogi 
S7 wystąpiła prośba od rolników, aby udostępnić im możliwość przejechania ciągnikami 
z opryskami na tereny rolne, które zostały oddzielone przez budowę ww. drogi. Występują 
tam dwa miejsca gdzie samochody z budowanej drogi firmy ,,Dragados” przejeżdżają, 
a ciągnik z opryskami nie ma takiej możliwości. Poprosiła o podwyższenie nasypu, co 
umożliwi przejazd. Na obecną chwilę ciągniki muszą jeździć przez Szydłowiec lub przez 
Jastrząb i Szydłówek. Rolników posiadających działki za nowo budowaną drogą jest 
kilkunastu.  
W imieniu sołtys wsi Zdziechów poprosiła o interwencję w sprawie przewożonych odpadów 
z ,,Elektrowni Kozienice”. Mieszkańcy są zaniepokojeni tym stanem faktycznym i czy jest to 
bezpieczne ponieważ wiadomo, że tych odpadów jest kilkadziesiąt ton złożonych i występują 
z nich wycieki w postaci białej cieczy. Wszyscy mieszkańcy nie tylko miejscowości 
Zdziechów i Świerczku są głęboko tym zaniepokojeni, ponieważ przylegają do tego miejsca 
grunty rolne i brak jakiejkolwiek informacji czy jest to niebezpieczne.  
 
Zastępca Burmistrza Edward Borek w odpowiedzi poinformował, że jeżeli chodzi 
o miejscowość Zdziechów, działania ze strony Gminy zostały podjęte natychmiast po 
otrzymaniu sygnałów telefonicznych i fotograficznej informacji. Wystąpiono w tej sprawie do 
Dyrektora Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Warszawie. Osobiście wystąpił 
do właściciela kopalni z pięcioma pytaniami, na które oczekiwana jest odpowiedź. 
Poinformowany został organ koncesyjny tj. Starostwo Powiatowe jako organ, który może 
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wyciągnąć jakieś konsekwencje. Ze strony Gminy zostało wykonane wszystko co było 
możliwe.  
 
Radna Agnieszka Ślizak stwierdziła, że w Szydłowcu istnieje punkt informacyjny KRUSu, 
który miał zostać zamknięty i w odpowiedzi na pismo radnej i nie tylko radnej otrzymała 
odpowiedź od Prezes Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego. Chciałaby odczytać tą 
informację ponieważ są rolnicy, którzy będą zainteresowani tym pismem o treści 
,,Odpowiadając na państwa pismo z dnia 3 lutego 2016 roku dotyczącego zwiększenia 
częstotliwości funkcjonowania punktu informacyjnego w Szydłowcu. Pragnę poinformować, 
że wychodząc naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców powiatu szydłowieckiego punkt 
informacyjny w Szydłowcu nie zostanie zlikwidowany. Po wnikliwej analizie pragnę 
stwierdzić, że zasadnym jest utrzymanie punktu informacyjnego w Szydłowcu w wymiarze 
dwóch dni w tygodniu. Mając na uwadze Państwa potrzeby uprzejmie informuję, że 
w wyjątkowych przypadkach z uwagi na stan zdrowia uniemożlwiający poruszanie się osoba, 
która nie jest w stanie złożyć dokumentów osobiście w placówce terenowej, a poinformuje 
o tym fakcie Kasę Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego pracownik placówki terenowej 
kasy w wyznaczonym terminie może dojechać do gospodarstwa w celu spisania wniosku. 
Informuję ponadto, że dodatkowym ułatwieniem jest możliwość złożenia wniosku pocztą, 
a na stronie internetowej www.krus.gov.pl dostępne są informacje o zasadach podlegania 
ubezpieczeniu społecznego rolników, ubezpieczeniu zdrowotnemu oraz możliwościach 
złożenia wniosku o świadczenia i również sam wzór wniosku. Informacje te można również 
uzyskać telefonicznie w placówce terenowej lub oddziale regionalnym. Wyrażam 
przekonanie, że zaproponowane zmiany usprawnią kontakt społeczności wiejskiej z naszą 
instytucją. Łączę wyrazy szacunku. Prezes KRUS Jacek Dubiński”. Poinformowała, także że 
od 1 marca 2016 r. ten punkt jest czynny 2 dni w tygodniu tj. środa i piątek od godz. 7:30 do 
15:30, na pewno radna nie zostawi tego tak jak jest i będzie chciała jeszcze dokładniej działać 
w tym temacie ponieważ nie jest to zadawalające dla rolników. Podziękowała rolnikom 
i sołtysom, którzy bardzo prężenie pracują i pomagali w tym, aby ta placówka nie została 
zamknięta.  
 
Przewod. M. Koniarczyk odpowiadając na pytanie, które zostało skierowane do niego 
w sprawie protokołów, odpowiedzialność za ten stan rzeczy przyjął na siebie. Protokoły, które 
otrzymał na drugi dzień odesłał sprawdzone i zweryfikowane. Poprosił pracowników biura, 
aby było to wykonywane cyklicznie jeden po drugim i na pewno w przyszłości tak będzie to 
robione.   
 
Ad 12. 
Na tym porządek XVIII sesji został wyczerpany. 
 
Przewod. obrad wypowiadając formułę „Wysoka Rado, zamykam XVIII sesję Rady 
Miejskiej w Szydłowcu” zamknął XVIII sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu. 
 
Czas trwania sesji od godz. 11

00
 do godz. 1440 

Rada podjęła uchwały od Nr 106 do Nr 112/XVIII/16. 

Głosy w głosowaniu jawnym przeliczał Łukasz Stasiak. 

Protokołował: 
Łukasz Stasiak 

Przewodniczący obrad: 
 

Marek Artur Koniarczyk 
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Na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej z dnia 6 września 2001 r. (t. j. Dz. U. 
z 2015 r., poz. 2058 ze zm.) oraz w związku z art. 1 ust. 1 ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. o ochronie danych 
osobowych (t. j. Dz. U. 2015 r., poz. 2135 ze zm.). W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji 
publicznej w zakresie danych osobowych, działając w interesie osób fizycznych.  

Wyłączenia dokonał Łukasz Stasiak – Inspektor Biura Rady Miejskiej w Szydłowcu.  

 


